
 

 

Protokół Nr XV/2015 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 grudnia 2015r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 12
45 

 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 13 radnych, Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz 

Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik Gminy Urszula Lew oraz 15 innych zaproszonych osób. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Obrady protokółowały 

 

1. Joanna Zyguła – inspektor ds. infrastruktury społecznej, 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 12
05

 otworzył XV Sesję Rady 

Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji został przekazany radnym w terminie wskazanym w §20 pkt 3 Statutu Gminy 

Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Trybuna obywatelska. 

6. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie uchwalenia Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla gminy Wierzchowo na rok 2016 – druk nr 84; 

b. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Wierzchowo na rok 2016 – druk nr 85; 

c. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2015 rok – druk nr 86 



7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Komunikaty i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub Wójt chciałby 

uzupełnić zaproponowany porządek obrad o dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady 

lub naszej społeczności samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby 

zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XIV Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 17 grudnia 2015 roku 

został wyłożony do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem 

dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych 

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 

52 ust. 1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XIV sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XIV sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił 

do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym interpelację pisemną 

złożył Radny Zdzisław Bełzowski o następującej treści: 

 

„Zwracam się z prośbą o naprawienie i oczyszczenie studzienki odprowadzającej wodę z 

drogi gminnej w Będlinie obok posesji nr 30.” 

 

Sołtys wsi Świerczyna Stanisława Janicka zgłosiła naprawienie pobocza drogi powiatowej 

przy przystanku PKS w Świerczynie (koło P.A.Prętkiego). 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 4 

porządku i przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

 

 

 

 



Ad. 5 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poddał kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XV/83/2015 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo na rok 2016 

– która stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XV/84/2015 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Wierzchowo na rok 2016 – która stanowi 

załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XV/85/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 

2015 – która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 6porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewcz odczytał treść odpowiedzi, które wpłynęły do 

biura Rady Gminy na zgłoszone przez radnych interpelacje. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący zamknął pkt 7 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji pkt 8. 

 

Ad. 8 
 

Komendant Gminny OSP Bogusław Pawłowicz poprosił wszystkich obecnych na sesji o 

rozpowszechnienie przestrzegania bezpieczeństwa w czasie używania środków i materiałów 

pirotechnicznych podczas imprez sylwestrowych. 

 

Następnie Wójt Jan Szewczyk przed złożeniem noworocznych życzeń podziękował Radzie 

Gminy za dobrą współpracę. 

 

Życzenia noworoczne złożył również Radny Powiatu Marek Banaszek informując 

jednocześnie o uchwalonym budżecie Powiatu Drawskiego, w którym nie uwzględniono 

środków na zadanie „Opracowanie projektu na przebudowę drogi powiatowej Wierzchowo – 

Sośnica.” 



 

Przewodniczący Rady zamknął pkt 8 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 9. 

 

Ad. 9 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 

Kaczorkiewicz o godz. 12
45

 zamknął obrady XV sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolantów: 

 

1. J. Zyguła           ………………….. 

2. D.Łukaszewska  …………………... 

 


